

THE HOUSE OF COMMONS

Friday, June 30, 1978

The Special Joint Committee of the Senate and of the House of Commons on the Constitution of Canada has the honour to present its

FIRST REPORT

In accordance with its Order of Reference of Tuesday, June 27, 1978, your Committee recommends that while studying its Order of Reference that the quorum of the Committee be 18 members whenever a vote, resolution or other decision is taken, so long as both Houses and at least two parties are represented and that the Joint Chairmen be authorized to hold meetings, to receive evidence and authorize the printing thereof, when 7 members are present so long as both Houses and at least two parties are represented.

Respectfully submitted,

*Le coprésident*

Mark MacGuigan,

*Joint Chairman*

À LA CHAMBRE DES COMMUNES

Le vendredi 30 juin 1978

Le Comité mixte spécial du Sénat et de la Chambre des communes sur la Constitution du Canada a l'honneur de présenter son

PREMIER RAPPORT

Conformément à son Ordre de renvoi du mardi 27 juin 1978, votre Comité recommande que pendant l'étude de son Ordre de renvoi le quorum du Comité soit fixé à 18 membres, à condition que les deux Chambres et qu'au moins deux partis soient représentées pour les votes, résolutions ou autres décisions et que les coprésidents soient autorisés à tenir des réunions, recevoir des témoignages et en autoriser l'impression lorsqu'au moins 7 membres sont présents, à condition que les deux Chambres et au moins deux partis soient représentés.

Respectueusement soumis,